



William R. Hite, Jr., Ed.D.

ស្នងការ

ថ្ងៃទី២ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២២

សូមគោរពក្រុមគ្រួសាររបស់មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃក្រុង Philadelphia

នៅថ្ងៃពុធ ទី២ ខែមីនា ក្រសួងសុខាភិបាលសាធារណៈនៃទីក្រុង Philadelphia (PDPH) បានប្រកាសថា **ប្រសិនបើ** ចំនួនករណី COVID បន្តមានកម្រិតទាប ពួកគេនឹងបន្តរយៈពេលការកំណត់ពាក់ម៉ាស់នៅតាមសាលារៀននិងការិយាល័យរបស់យើង ចាប់ពីថ្ងៃពុធ ទី១ ខែមីនា។ វាមានន័យថា៖

- ការពាក់ម៉ាស់អាច *ជាជម្រើស* សម្រាប់សិស្ស និងបុគ្គលិកទាំងអស់ លើកលែងតែអ្នកនៅក្នុងកម្មវិធី PreK Head Start របស់យើង។
- ការពាក់ម៉ាស់ជាសកលនឹងនៅតែតម្រូវឱ្យមានចំពោះសិស្ស និងបុគ្គលិកក្នុងកម្មវិធី PreK Head Start ទាំងអស់ ដូចដែលតម្រូវដោយក្រសួងសុខាភិបាលនិងសេវាមនុស្សរបស់សហរដ្ឋអាមេរិក។

ប្រសិនបើ PDPH បន្តរយៈពេលការកំណត់ពាក់ម៉ាស់ នោះសិស្ស និងបុគ្គលិកនឹងអាចជ្រើសរើសថាតើពួកគេចង់ពាក់ម៉ាស់នៅតាមសាលារៀន និងការិយាល័យរបស់យើងដែរឬអត់។ មនុស្សមួយចំនួននឹងបន្តពាក់ម៉ាស់។ អ្នកផ្សេងទៀតនឹងមិនបន្តពាក់ទេ។ ខ្ញុំសុំឱ្យអ្នកពិចារណាស្ថានភាពផ្ទាល់ខ្លួន និងស្ថានភាពគ្រួសាររបស់អ្នកឱ្យបានហ្មត់ចត់ ហើយធ្វើអ្វីដែលល្អបំផុតសម្រាប់អ្នកឬកូនរបស់អ្នក ហើយសូមគោរពសិទ្ធិរបស់អ្នកដទៃក្នុងការធ្វើដូចគ្នានេះ បើទោះបីជាជម្រើសរបស់ពួកគេខុសពីអ្នកក៏ដោយ។

ប្រសិនបើការពាក់ម៉ាស់ក្លាយជាជម្រើស គោលដៅរបស់យើងនៅតែដដែល៖ គឺដើម្បីរក្សាសាលារៀន និងបរិយាកាសការងារមានសុខភាពល្អដែលឱ្យសិស្សរបស់យើងសិក្សាក្នុងសាលាពេញម៉ោងនិងដោយផ្ទាល់ ជាទីដែលយើងដឹងថាពួកគេរៀនសូត្របានល្អបំផុត។ នោះតម្រូវឱ្យយើងម្នាក់ៗបន្តធ្វើនៅខាងយើង និងប្រកាន់ខ្ជាប់នូវវិធានការសុខភាព និងសុវត្ថិភាពផ្សេងទៀតដែលនឹងនៅមាននៅនឹងកន្លែង ដូចជាការនៅផ្ទះប្រសិនបើអ្នកឈឺ ការទៅធ្វើតេស្ត

ប្រសិនបើអ្នកកំពុងមានរោគសញ្ញាដូចកូរីដ ឬនៅដាច់ដោយឡែកប្រសិនបើអ្នកបានប្រឈម និងជំងឺ COVID-19 និងធ្វើចត្តាឡីស័កប្រសិនបើអ្នកធ្វើតេស្តរកឃើញវិជ្ជមានវីរុសកូរីណា។ ជាការប្រុងប្រយ័ត្នបន្ថែម ដើម្បីជួយកាត់បន្ថយហានិភ័យនៃការកើនឡើងនៃជំងឺ COVID-19 នៅក្នុងសាលារៀនរបស់យើង បន្ទាប់ពីការឈប់សម្រាកនិទាយរដូវក សិស្ស និងបុគ្គលិកទាំងអស់នឹងត្រូវតម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់ពីថ្ងៃទី18-22 ខែមេសា គឺនៅសប្តាហ៍បន្ទាប់ពីយើងត្រលប់ពីការឈប់សម្រាកនិទាយរដូវ។

ចាប់ពីសប្តាហ៍ក្រោយតទៅ អ្នកអាចទទួលបានឧបករណ៍ធ្វើតេស្តរកជំងឺ COVID-19 នៅផ្ទះដោយឥតគិតថ្លៃចំនួនបួនបន្ថែមទៀតដែលផ្ញើទៅផ្ទះរបស់អ្នកតាមរយៈគេហទំព័រ [Covidtests.gov](https://www.covidtests.gov) ដូច្នេះត្រូវប្រាកដថាអ្នកបានចុះឈ្មោះដើម្បីទទួលបានឧបករណ៍ធ្វើតេស្តនេះ។

សម្រាប់ពេលឥឡូវនេះ បុគ្គលិក និងសិស្សានុសិស្សទាំងអស់នៅតែតម្រូវឱ្យពាក់ម៉ាស់។ PDPH នឹងបន្តតាមដានចំនួនករណី COVID នៅសប្តាហ៍ក្រោយ ហើយអាចនឹងបន្តបន្ថយជាផ្លូវការនូវការកំណត់ពាក់ម៉ាស់នៅតាមសាលារៀន និងការិយាល័យរបស់យើងចាប់ពីថ្ងៃពុធ ទី១ ខែមីនា ប្រសិនបើ ចំនួនករណីនៅតែមានកម្រិតទាប។ យើងនឹងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជូនអ្នកនៅពេលដែលមានការវិវត្តន៍អំពីសេចក្តីណែនាំរបស់ PDPH ។

សូមអរគុណ សូមថែរក្សាសុខភាព និងសុវត្ថិភាព។

ដោយក្តីគោរព,



William R. Hite Jr., Ed.D.

ស្នងការ
មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃក្រុង Philadelphia